

郑州/开封/云台山/登封/洛阳/三门峡 XI'AN/ZHENGZHOU/KAIFENG/MOUNT YUNTAI/ DENGFENG/LUOYANG/SANMENXIA

Singapore 🛪 Zhengzhou

寺林少

Shaolin Temple 少林寺

领略韵味古都~西安

Tour Code: JCZX

**9D7N** 



全程无购物站 NO SHOPPING STOP



China 中国

> Mount Yuntai 云台山

Longmen Grottoes 龙门石窟

行程次序,以当地旅社安排为准。 ・图片仅供参考 Sequences of ltinerary are subject to local arrangement. \*Pictures shown are for illustration purposes only Terracotta Warriors and Horses Museum 兵马俑博物馆





## 观光景点:

## 西安

- ◆ 兵马偏博物馆 走进沉睡千年的地下军团,感叹中国古代工匠的精湛技艺,感受始皇帝 当年平扫六国的非凡气势,是中国古代塑造艺术臻于成熟的标志,1987年被联合国教 科文组织列入《世界遗产名录》。
- 大唐不夜城 位于举世闻名的大雁塔脚下,来西安旅游的必打卡之一,大唐不夜城以 盛唐文化为背景,绵延2公里亚洲最大景观大道,每晚呈现不同时段的精彩演绎; 《乐舞长安》、《彩车巡游》、《盛唐密盒》、《不倒翁小姐姐》、《华灯太白》 等;华灯初上、唐宫夜宴、梦回千年、无不让人陶醉。

## 开封

- 清明上河图 坐落在八朝古都开封,是按照中国传世名画《清明上河图》为蓝本集中 再现的大型宋代历史文化主题公园,为开封市的非物质文化遗产。仿佛走入活化的历史 画卷,体验北宋曾经的繁华盛世,市井小民的生活风情。
- 包公相 为纪念中国古代著名北宋清官、政治改革家包拯而恢复重建的,其坐落在河南省开 封市包公湖西畔,是国家旅游局开发建设的中原旅游区的重要景点之一。

# 焦作

云台山 – 以其令人叹为观止的自然景观而闻名,包括郁郁葱葱的山脉、瀑布、深谷和历史遗址。云台山被认定为国家5A级旅游景区,这是中国顶级景区的认证。

#### 登封

**少林寺** - 少林寺 - 少林寺是世界著名的佛教寺院,是汉传佛教的禅宗祖庭,在中国佛教史上占有重要地位,被誉为"天下第一名刹"。因其历代少林武僧潜心研创和不断发展的少林功夫而名扬天下,素有"天下功夫出少林,少林功夫甲天下" 之说,国家5A级旅游景区。

## 洛阳

◆ 龙门石窟 – 国家5A级旅游景区,是世界上造像最多、规模最大的石刻艺术宝库,被联合国科教文组织评为"中国石刻艺术的最高峰"位居中国各大石窟之首,现为世界文化遗产、全国重点文物保护单位。

√7早餐/7午餐/7晚餐

- 风味餐:★ 云台农 ★ 西北菜肴
  - 四1.来有
     粤式风味 ★ 裤带面风味
- ★ 茶香肉风味 ★ 台湾风味
- ★ 半水席风味

## $\star \star \star \star \star \star^{z_z^z} = \star \star \star \star \star \star$

• •	
酒店住宿(7晚)	
✓ 开封智选假日酒店或同级	x1晚
✔ 郑州美伦酒店或同级	x2晚
✔ 伊川智选假日酒店或同级	x1晚
✓ 三门峡万达美华酒店或同级	x1晚
✔ 西安智选假日酒店或同级	x1晚
✔ 郑州航空港万怡酒店或同级	x1晚

**自费项目**:大型实景会跑的演艺《驼铃传奇秀》【人民币398/人】

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日,公众假期, 天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。 备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





## **TOURIST ATTRACTIONS:**

#### XI'AN

- Terracotta Warriors and Horses Museum Is considered as the eighth wonder of the world and China 5A ranking tourist spot. It is the largest ancient military museum in China. There are over 7,000 terracotta warriors and horses were discovered, with different image, vivid expression, known as "one of the great archaeological discoveries of the 20th century.
- Grand Tang Dynasty Everbright City Located at the foot of the world-famous Giant Wild Goose Pagoda, the Great Tang Dynasty Everbright City is a must-visit for tourists in Xi'an. With the culture of the prosperous Tang Dynasty as its backdrop, it stretches for 2 kilometers, making it the largest scenic avenue in Asia.

## **KAIFENG**

- Qingming Riverside Landscape Park Located in the ancient capital of Kaifeng, it is a large-scale Song Dynasty historical and cultural theme park reconstructed based on the famous Chinese painting "Along the River During the Qingming Festival", reproduces the prosperous scene and market life of the Northern Song Dynasty capital Bianjing.
- Lord Bao Memorial Temple It was restored and rebuilt in memory of Bao Zheng, a famous ancient Chinese upright official and political reformer. Located on the west bank of Baogong Lake in Kaifeng, Henan Province, it is one of the important attractions of the Central Plains Tourist Area developed and constructed by the National Tourism Administration.

## JIAOZUO

 Mount Yuntai - It is known for its natural landscapes, including lush mountains, waterfalls, deep valleys, and historical sites. Mount Yuntai is recognized as a National 5A-level tourist destination which the top certification for scenic spots in China.

## **DENGFENG**

• **Shaolin Temple** - Shaolin Temple is a world-renowned Buddhist monastery and the ancestral home of Chan (Zen). It holds an important place in the history of China Buddhism and is acclaimed as the 'Number One Monastery.' It is famous worldwide for the Shaolin Kung Fu, which has been diligently developed and continuously evolved by generations of Shaolin monks.

## LUOYANG

 Longmen Grottoes - A national 5A-level tourist attraction, the world's largest and most extensive stone carving art treasure trove. Recognized by UNESCO as the peak of Chinese stone carving art, it ranks first among China's major grottoes. It is now a World Cultural Heritage site and a key national cultural relic protection unit.



7 Breakfasts / 7 Lunches / 7 Dinners Special Cuisine

★ Yuntai Farm Cuisine

- ★ Northwest Cuisine ★ Cantonese Cuisine
- ★ Half Water Feast Cuisine
  ★ Taiwanese Flavour
  - ast Cuisine 🗮 Cantone. RVOUr
- ★ Tea-Scented Pork Flavor
- ★ Biang Biang Noodles Cuisine

x 1 Night

x 2 Nights

x 1 Night

x 1 Night

x 1 Night

x 1 Night

- HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)
- ✓ Kaifeng Holiday Inn Express Hotel or Similar Class
- ✓ Zhengzhou Madison Hotel or Similar Class
- Yichuan Holiday Inn Express Hotel or Similar Class
   Sanmenxia Wanda Moments Hotel or Similar Class
- Sanmenxia Wanda Moments Hotel or Similar Class
   Xi'an Holiday Inn Express Hotel or Similar Class
- ✓ Zhengzhou Airport Courtyard Marriott Hotel or Similar Class

#### Optional Tour: Large-scale Running Performance "Legend of Camel Bells" [RMB 398/Pax]

**Disclaimer:** Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice. **Remark:** There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only. **General Information** 

・西安 XI'AN・

\*\*\*\*



Operated By ICE HOLIDAYS SDN BHD (230643-X) KPK/LN:2441